
	

Verslag	Algemene	ledenvergadering	Accio	
18	mei	2019		

Aanwezig:	29	huurders/leden,	bestuur	Accio	
(Riek	Janssen,	Arno	Broere,	Hans	Heinink	en	
Pim	van	Ginneken),	Tijs	de	Jong	(Atrivé),		
Marijke	Foncke	(notuliste)	en	Wim	Sterks	
(extern	communicaMe	adviseur).	

Huurdersvereniging	Accio	hield	op	18	mei	2019	
een	algemene	ledenvergadering.	Ondanks	het	
lekkere	weer	waren	er	toch	bijna	30	leden	
gekomen	om	kennis	te	nemen	van	de	
acAviteiten	van	Accio	en	mee	te	praten	over	de	
plannen	voor	komend	jaar.		

Welkom	

VoorziOer	Riek	Janssen	heet	de	aanwezigen	welkom.	Adviseur	en	dagvoorziOer	Tijs	de	Jong	
introduceert	de	onderwerpen	van	vandaag.	Het	gaat	onder	andere	over	de	financiën:	wat	doet	Accio	
met	het	geld?	Ook	vertellen	de	verschillende	werkgroepen	waar	zij	mee	bezig	zijn.	En	we	praten	over	
wat	er	leeV	bij	de	leden.	Daarvoor	zijn	de	thematafels	bedoeld	aan	het	eind	van	het	programma.	

De	meeste	aanwezigen	zijn	al	vaker	op	een	ALV	van	Accio	geweest.	Ongeveer	de	helV	van	de	mensen	
komt	uit	Wijchen,	enkele	komen	uit	Lent	en	de	rest	uit	Nijmegen.	

Er	is	ruimte	voor	vragen	uit	de	zaal:	iemand	heeV	een	opmerking	over	de	trapliV	in	de	Balladestraat,	
die	erg	traag	is.	In	de	Klaroenstraat	zijn	problemen	met	de	nieuwe	balkons,	Talis	en	de	aannemer	
doen	er	te	lang	over	om	dit	op	te	lossen.	Een	renovaMeproject	in	Wijchen	is	vertraagd:	men	is	bang	
dat	mensen	in	de	kou	komen	te	ziOen.	Ook	is	er	een	vraag	over	overlast.	Tijs	legt	uit	waar	men	met	
dit	soort	vragen	en	klachten	terecht	kan:	in	eerste	instanMe	bij	Talis,	als	dat	niet	genoeg	resultaat	
geeV	kan	Accio	helpen	en	in	laatste	instanMe	is	er	een	klachtencommissie	van	de	gezamenlijke	
woningcorporaMes.	

In	gesprek	met	voorzi7er	Riek	Janssen	

Riek	en	Tijs	gaan	in	gesprek	over	het	afgelopen	jaar.	Er	is	hard	
gewerkt!	Een	van	de	verbeterpunten	was	de	communicaMe	naar	de	
leden:	daarom	is	er	een	extern	adviseur	ingeschakeld.	De	werkgroep	
is	gelukkig	weer	uitgebreid,	met	Mjdelijke	ondersteuning	uit	het	
bestuur	door	Hans.	

Een	andere	acMviteit	was	de	achterbanraadpleging:	daaruit	kwam	
veel	informaMe	naar	voren	die	in	het	overleg	met	Talis	is	
meegenomen.	Veel	mensen	vonden	bijvoorbeeld	dat	onderhoud	en	
renovaMe	belangrijke	punten	zijn	die	verbeterd	kunnen	worden,	met	



name	de	communicaMe	daarover	vanuit	Talis.	Accio	heeV	aangegeven	dat	de	isolaMe	in	bepaalde	
complexen	beter	moet	en	dat	inspraak	en	overleg	belangrijk	zijn.	Ook	moet	Talis	op	een	eerder	
moment	Accio	betrekken	bij	de	plannen.	Daar	is	wel	naar	geluisterd.	Accio	is	op	dit	moment	met	Talis	
in	gesprek	over	wat	zij	concreet	met	de	uitkomsten	van	de	achterbanraadpleging	gaan	doen.		

Tijs	vraagt:	‘Hoe	gaat	het	met	de	samenwerking	met	Talis?’	Riek	is	posiMef,	met	name	als	het	gaat	om	
de	bereidheid	van	mensen	aan	de	top	om	klachten	serieuzer	te	nemen.	Zij	is	met	Talis	in	gesprek	over	
het	belang	dat	ook	meer	uitvoerende	afdelingen	deze	bereidheid	nog	meer	laten	zien	en	wat	daar	
voor	nodig	is?		

Huurbeleid	

Hans	vertelt	over	de	werkgroep	Huurbeleid;	hun	taak	is	bijna	afgerond	voor	dit	jaar.	De	
huurverhoging	voor	inkomens	tot	42.000	is	gelijk	aan	de	inflaMe;	daarboven	5	%.	Maar	die	laatste	
groep	heeV	de	laatste	jaren	in	totaal	wel	25	%	verhoging	gekregen.	Deze	mensen	ziOen	klem	en	
daarvoor	vraagt	Accio	aandacht.	

Ook	is	de	werkgroep	druk	bezig	met	de	prestaMeafspraken	met	de	gemeenten	Nijmegen	en	Wijchen	
en	met	Talis.	Een	van	de	aanwezigen	wil	graag	weten	wat	voor	afspraken	dat	zijn	en	of	ze	ook	worden	
nagekomen.	Hans	legt	uit	dat	het	gaat	over	bouwplannen:	wat	is	er	nodig	en	wie	doet	wat?	De	rol	
van	Accio	is	om	op	te	komen	voor	groepen	die	moeilijk	aan	een	betaalbare	huurwoning	kunnen	
komen.	Op	dit	moment	is	er	weinig	aanbod	voor	het	segment	net	boven	de	laagste	inkomens.	Over	
dit	onderwerp	praat	Accio	ook	mee	in	landelijke	overleggen.	De	gemeente	Nijmegen	toont	nog	
weinig	iniMaMef,	terwijl	de	woningcorporaMes	hier	wel	mee	aan	de	slag	zouden	willen.		

Een	ander	speerpunt	van	deze	werkgroep	is	transparanMe:	het	is	belangrijk	dat	Talis	laat	zien	waar	zij	
het	geld	aan	besteden.		

Verder	is	gekeken	naar	projecten	met	Mjdelijke	huur,	zoals	het	Nimbus-gebouw:	bedoeld	om	(jonge)	
mensen,	die	nog	niet	kunnen	kopen,	een	plek	te	bieden.	De	meeste	bewoners	hebben	Mjdig	andere	
woonruimte	gevonden	en	waar	nodig	doet	Talis	zijn	best	om	te	helpen.	

De	focus	van	corporaMes	ligt	op	sociale	huur;	de	groep	daarboven	woont	vaak	‘scheef’	maar	kan	geen	
andere	woonruimte	vinden.	Talis	verkoopt	met	name	duurdere	woningen,	dus	dat	aanbod	neemt	af.	
Dat	ligt	aan	het	landelijke	beleid.	Het	geld	wordt	wel	ingezet	om	nieuwe	sociale	woningen	te	bouwen.		

Accio	heeV	zich	ingezet	om	zelf	aangebrachte	voorzieningen	meer	te	handhaven;	Talis	gaat	daarin	
mee.	

Op	het	gebied	van	duurzaamheid	is	besloten	dat	alle	woningen	na	renovaMe	energielabel	B	moeten	
krijgen.	Gezinswoningen	kunnen	bijvoorbeeld	in	aanmerking	komen	voor	zonnepanelen.	Uit	de	
reacMes	in	de	zaal	blijkt	dat	de	informaMe	van	Talis	hierover	onduidelijk	was;	dit	wordt	aan	hen	
doorgegeven	.	

Financiën		

Het	financieel	jaarverslag	komt	aan	de	orde:	de		uitgaven	liggen	20%	onder	de	begroMng.	Er	is	
bijvoorbeeld	minder	uitgegeven	aan	scholing,	maar	meer	aan	drukwerk.	In	totaal	hoeV	Talis	dus	
minder	aan	Accio	uit	te	geven.	

De	kascommissie,	bestaande	uit	Sander	Hagenbeek	en	Boffie	Donker	heeV	de	stukken	bekeken	en	
goedgekeurd.	Er	moet	gestemd	worden	door	de	ALV:	die	gaat	unaniem	akkoord	en	daarmee	is	
formeel	decharge	verleend	aan	het	bestuur.		



De	begroMng	voor	2019	bedraagt	opnieuw	106.000	euro.	Dat	geld	wil	Accio	zo	goed	mogelijk	
besteden	ten	gunste	van	de	huurders.	

Penningmeester	Arno	vertelt	over	een	landelijke	acMe	om	het	geld	van	de	huurdersheffingen	
(afdracht	van	corporaMes	aan	het	Rijk)	terug	naar	de	corporaMes	te	krijgen,	zodat	die	het	aan	sociale	
woningbouw	en	onderhoud	kunnen	besteden.	Die	afdracht	bedraagt	nu	al	25%	van	de	huuropbrengst	
per	jaar	en	kan	als	gevolg	van	nieuwe	plannen	oplopen	tot	30%.		

Op	de	site	van	Accio	(www.hv-accio.nl)	staat	een	link	voor	een	peMMe	om	dit	af	te	schaffen.	Hans	
roept	iedereen	op	om	die	te	tekenen.	Iemand	wil	dat	meer	mensen	hiervoor	benaderd	worden	dan	
de	groep	die	hier	aanwezig	is.	Er	zal	een	mail	naar	alle	leden	gaan.	Wie	wil	kan	in	de	eigen	wijk	gaan	
flyeren.	Neem	hiervoor	contact	op	met	Accio.	

Het	bestuur	

In	november	2018	hebben	twee	mensen	afscheid	genomen	dus	het	bestuur	is	nu	vrij	klein.	Nieuwe	
leden	worden	geworven	via	de	werkgroepen.	Er	word	een	oproep	gedaan	om	daarin	plaats	te	
nemen.	

Er	is	een	extra	agendapunt:	het	Huishoudelijk	Reglement	is	aangepast.	Maar	omdat	het	niet	op	de	
agenda	stond	en	men	zich	niet	heeV	kunnen	voorbereiden,	stelt	een	lid	voor	om	het	stemmen	uit	te	
stellen	tot	de	volgende	ALV.	Hierover	wordt	gestemd:	de	meerderheid	is	daarvoor.	Het	bestuur	kan	al	
wel	met	dit	reglement	werken	maar	de	vaststelling	vindt	in	de	ALV	in	het	najaar	plaats.	

Duurzaamheid	

Arno	en	Wicca	vertellen	over	een	project	van	de	werkgroep	Duurzaamheid.	Er	zijn	in	Wijchen	
energiecoaches	opgeleid	en	die	gaan	met	acMviteiten	van	start.	Dat	is	ook	in	de	prestaMeafspraken	
opgenomen.		

Drie	van	hen	zijn	vandaag	aanwezig.	Wicca	is	een	van	de	energiecoaches.	Zij	vertelt	over	de	cursus	
van	drie	avonden,	waar	zij	Mps	over	besparing	kregen	maar	ook	meer	leerden	over	
gesprekstechnieken,	isolaMe	en	bezuiniging.	Het	gaat	vaak	over	simpele	Mps	waarmee	mensen	veel	
energie	(en	geld)	kunnen	besparen.	Bijvoorbeeld	als	je	een	eitje	kookt,	kun	je,	als	het	aan	de	kook	is,	
het	gas	uitzeOen	en	dan	wordt	het	toch	gaar.	Scheelt	op	jaarbasis	snel	een	paar	Mentjes.	

Ben	vertelt	over	het	Huisbaasje:	een	apparaatje	dat	je	in	het	stopcontact	doet	in	de	meterkast.	In	
combinaMe	met	een	app	kun	je	je	eigen	energieverbruik	bekijken	en	bijhouden.	Omdat	je	meteen	ziet	
hoeveel	energie	je	verbruikt,	zou	je	meer	kunnen	gaan	besparen.	Er	is	discussie	over	verschillende	
apparaten	die	hiervoor	in	de	handel	zijn	en	hun	beveiliging.	Het	Huisbaasje	is	een	apparaat	van	de	
consumentenbond.	Het	kost	109	euro,	je	bespaart	per	jaar	zeker	120	euro.	Maar	ook	zonder	apparaat	
kun	je	bezuinigen,	door	zelf	je	gewoontes	aan	te	passen.	

LeeEaarheid	

Dit	jaar	is	de	werkgroep	Leepaarheid	opgericht.	Pim	is	hierbij	betrokken	en	vertelt	wat	de	plannen	
zijn.	In	de	prestaMeafspraken	is	leepaarheid	een	speerpunt	voor	dit	jaar.	Voor	Pim	staat	dit	onder	
andere	voor	cohesie	in	de	buurt:	ken	je	bijvoorbeeld	je	buren?		



� 	

Hierbij	zijn	verschillende	invalshoeken	van	belang:	ouderen,	diversiteit,	mensen	met	psychische	
problemen.	Talis	heeV	te	maken	met	al	deze	groepen	en	moet	ze	woonruimte	bieden	zonder	overlast	
voor	andere	groepen.	Het	gaat	ook	over	veiligheid,	verlichMng,	bereikbaarheid.	Is	Talis	vindbaar/
zichtbaar	genoeg	in	de	wijk?	Zijn	de	wijkbeheerders	geschikt	om	met	deze	problemaMek	om	te	gaan?	
21	mei	vindt	in	Lux	een	debat	plaats	over	dit	onderwerp.	

Riek	vult	aan	dat	Accio	veel	overleg	heeV	gehad	met	Talis	over	de	zogenaamde	‘labeling’	van	flats.	In	
het	verleden	werden	bepaalde	gebouwen	bestemd	voor	bepaalde	doelgroepen.	Door	landelijke	
regelgeving	mag	dat	niet	meer	op	die	manier,	met	soms	problemen	tot	gevolg.	Er	wordt	nu	gekeken	
of	Talis	toch	weer	twee	flats	kan	labelen	voor	ouderen.	Zij	hebben	hier	beperkte	ruimte	voor.		

Iemand	Mpt	om	te	kijken	naar	de	nieuwe	omgevingswet	integraal	werken	(over	betere	samenwerking	
tussen	instanMes).	Een	ander	wijst	op	de	Cliëntenraad	parMcipaMewet;	dit	is	ook	een	plek	waar	je		
problemen	met	leepaarheid	kunt	neerleggen	en	invloed	op	de	gemeente	kunt	hebben.	

CommunicaGe	

De	werkgroep	communicaMe	heeV	een	flyer	over	hun	acMviteiten.	Bart	Meerdink	vertelt	wat	zij	onder	
meer	doen:	de	website	onderhouden,	nieuwsbrieven	maken	en	verspreiden,	een	inlegvel	in	Talis	
Thuis	verzorgen,	het	jaarverslag	samenstellen.	CommunicaMe	is	van	groot	belang	voor	de	invloed	die	
Accio	op	Talis	kan	hebben.		

Tijs	vult	aan:	het	is	belangrijk	en	de	verantwoordelijkheid	van	Accio	om	mensen	te	betrekken	bij	de	
ontwikkeling	van	beleid	van	Talis	Dit	gaat	nu	vaak	via	een	nieuwsbrief,	de	werkgroepen,	mailing	en	de	
ALV.	Er	is	behoeVe	om	dit	sneller	te	kunnen	doen.	Accio,	Talis	en	Atrivé	zijn	samen	met	twee	andere	
corporaMes	en	huurdersorganisaMes	bezig	met	de	ontwikkeling	van	een	app	waarmee	mensen	snel	
gevraagd	kan	worden	wat	zij	van	een	bepaald	onderwerp	vinden.	Het	bestuur	houdt	de	leden	op	de	
hoogte	van	de	ontwikkelingen.		

Werken	in	een	werkgroep	

Alle	werkgroepen	willen	graag	mensen	erbij	om	het	werk	beter	te	kunnen	doen.	Meedoen	aan	een	
werkgroep	kost	maar	een	paar	uur	per	week.	Je	kunt	veel	invloed	hebben,	want	hieruit	komt	de	input	
waarmee	het	bestuur	aan	de	slag	gaat.		

Dus	wie	interesse	heeV	in	een	van	de	werkgroepen	is	van	harte	welkom	om	eens	te	komen	praten.	
Neem	contact	op	met	Accio	via		info@hv-accio.nl.	

mailto:info@hv-accio.nl


Hierna	bedankt	Tijs	alle	aanwezigen	voor	hun	betrokkenheid	en	sluit	het	formele	deel	van	de	
vergadering	af.	Na	de	pauze	hebben	we	aan	de	thematafels	verder	gepraat	onder	het	genot	van	een	
hapje	en	drankje.		

De	onderwerpen	die	aan	de	tafels	naar	voren	zijn	gekomen,	ziet	u	in	de	bijlage	van	deze	notulen.	
Deze	zal	het	bestuur	bespreken	in	de	werkgroepen	en	in	het	overleg	met	Talis.	

HeeV	u	vragen	of	opmerkingen	naar	aanleiding	van	de	ALV	of	dit	verslag?	Accio	is	te	bereiken	op:		

06	-	26	25	89	69	 	 secretariaat@hv-accio.nl	 	 www.hv-accio.nl	

� 	

mailto:secretariaat@hv-accio.nl
http://www.hv-accio.nl/


	

Bijlage:	Uitwerking	van	de	thematafels	op	ALV	Accio	18	mei	2019	

In	dit	overzicht	staan	zowel	meldingen	over	lopende	zaken	in	specifieke	complexen	als	algemene	
aandachtspunten	voor	Accio	en	Talis.	Waar	de	onderwerpen	specifiek	genoeg	zijn	geven	wij	ze	door	
aan	Talis.	De	overige	aandachtspunten	geven	we	door	aan	de	betreffende	werkgroep	van	Accio,	en	
bespreken	we	ze	in	het	bestuur	en	met	Talis.		

Tafel	1:	Huurbeleid	

Iemand	heeV	een	vraag	over	het	beleid	over	zonneschermen	en	over	communicaMe	zonnepanelen.	
Accio	 gaat	 nog	 in	 gesprek	met	 deze	 persoon	 om	 vragen	 te	 verduidelijken	 voordat	 ze	 richMng	 Talis	
gaan.	

Tafel	2:	CommunicaGe/parGcipaGe		

• Advies	aan	Accio	en	Talis	om	meer	werk	te	maken	van	integraal		samenwerken.	Aan	de	slag	
met	de	omgevingswet.	Bijvoorbeeld	tussen	Talis,	Vluchtelingenwerk	Nijmegen	en	het	
Werkbedrijf	bij	beginnende	huurachterstand.		

Verder	hebben	jongeren	tot	27	jaar	vaak	korte	arbeidscontracten.	Wanneer	deze	aflopen	en	
mensen	vragen	een	uitkering	aan,	dan	vallen	ze	in	een	gat	waardoor	huurbetaling	
problemaMsch	wordt.					

• Accio	wil	veel	aandacht	besteden	aan	nieuwe	huurders,	maar	moet	de	namen	van	alle	
huurders	mogen	weten.	

• Iemand	noemt	de	plannen	van	de	gemeente	Heumen	om	windmolens	te	gaan	plaatsen	
vlakbij	Nijmegen-Weezenhof	aan	de	A73.	Wellicht	heeV	dit	in	de	toekomst	invloed	op	
woningen	van	Talis	in	de	Weezenhof.	Als	dat	zo	is	kan	Talis	dit	met	de	(gemeentelijke)	
overheid	bespreken.	Accio	heeV	daar	nu	geen	directe	invloed	op	maar	houdt	deze	
ontwikkeling	in	het	achterhoofd.		

Tafel	3:	Dienstverlening	Talis	

• Verschillende	opmerkingen	en	vragen	over	de	renovaMe	van	de	Waay	en	de	Pas	in	Wijchen:	

o Verzoek	meer	te	communiceren	over	duurzaamheid	zoals	zonnepanelen	en	
raamschermen.	Voorstel	van	de	leden	is	desnoods	te	betalen	voor	allemaal	dezelfde	
raamschermen	en	zonnepanelen.		

o Door	vleermuizen	is	er	nu	al	weer	uitstel	tot	in	de	winter.	Er	zijn	zorgen	dat	bewoners	
in	de	kou	komen	te	ziOen.	HeeV	Talis	daar	een	oplossing	voor	(bijvoorbeeld	
Meander)?				

													 	 	 	 		

• Centrum	 Nijmegen,	 Gerard	 Noodstraat.	 Bewoners	 zouden	 hier	 meer	 willen	 doen	 met	
OperaMe	 Steenbreek.	 Bijvoorbeeld	 regenpijpen	 atoppelen	 en	 water	 opvangen	 in	
regentonnen	 voor	 hete	 dagen.	 En	 het	 vervangen	 van	 stenen	 voor	 groen.	 Kan	 Talis	 hierin	
ondersteunen?	

https://www.operatiesteenbreek.nl/


Tafel	4:	LeeEaarheid	

• Een	opmerking	over	de	Jadestraat:	“De	balans	tussen	allochtonen	en	autochtonen	is	niet	
meer	in	evenwicht”.	Er	wonen	veel	grote	gezinnen	op	relaMef	kleine	woonoppervlakken.		Men	
is	bang	voor	‘geOovorming’.	Wat	kan	Talis	hier	aan	doen	in	de	toewijzing?		

• Contacten	wijkbeheer	kan	alMjd	nog	veel	beter.	Vooral	de	bereikbaarheid	en	zichtbaarheid	
van	wijkbeheerders.		Betere	coördinaMe	bij	contactlegging	is	een	aandachtspunt.				

• Ook	zouden	buren	meer	contact	willen	met	de	begeleiders	van	cliënten	van	RIBW	die	
begeleid	wonen.						

																																																							

• Graag	toelichMng	op	toewijzing	van	woningen	aan	statushouders	houders;	hebben	zij	
bijvoorbeeld	alMjd	voorrang?	

• Talis	vraagt	bewoners	bij	overlast	de	problemen	eerst	zelf	op	te	lossen.	Soms	zorgt	dit	juist	
voor	escalaMe	of	hebben	bewoners	goede	reden	dit	niet	te	doen	of	te	durven.	Wat	kunnen	zij	
dan	doen?				

• Is	het	een	opMe	om	meertalige	borden	bij	afvalbakken	of	centrale	afvalverzamelplekken	neer	
te	zeOen?	Zo	blijV	de	wijk	hopelijk	schoner.					

• Een	bewoner	had	in	het	programma	Monitor	gehoord	over	de	(vrijwillige)	gedragsaanwijzing.	
Als	een	overlast	gevende	huurder	bepaald	gedrag	niet	verbetert	kan	de	verhuurder	een	
boete	opleggen.	Gebruikt	Talis	deze	maatregel?		


